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     Protokół Nr 270/2022 

z posiedzenia Zarządu Powiatu w Myśliborzu 

odbytego w sposób zdalny w dniu 11 lipca 2022 roku 

w siedzibie Starostwa Powiatowego w Myśliborzu 

ul. Północnej 15 
 

O godzinie 13:05 Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra rozpoczął posiedzenie Zarządu 

zgodnie z listą obecności (załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1.Andrzej Potyra  - Przewodniczący Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

2. Alicja Prill  - Wicestarosta   – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

3. Mariusz Norsesowicz  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

4.Mariusz Kuziel  -  Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

5.Wioletta Drzewińska  - Członek Zarządu – uczestniczenie  

w posiedzeniu w sposób zdalny 

 

 

Z poza Zarządu w posiedzeniu udział wzięli: 

 

1. Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

2. Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

3. Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem 

i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 

kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

4. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

5. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 
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6. Wyrażenie zgody na wykonanie postanowień decyzji Zachodniopomorskiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie oraz decyzji 

zmieniających w terminie określonym w piśmie do Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu znak: ZS.081.10.2022 z dnia 28.06.2022r.  

przez Dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

7. Rozpatrzenie propozycji brokera ubezpieczeniowego Pomerania Brokers Sp. z o.o.  

z siedzibą w Szczecinie o zwiększenie wartości odtworzeniowej budynków znajdujących 

się w bezpośrednim zarządzie lub administrowanych przez jednostki organizacyjne Powiatu 

Myśliborskiego według nowej stawki za m2. 

8. Informacja na temat ogłoszenia naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – edycja piata „Rozwój stref 

przemysłowych”. 

9. Zapoznanie się z pismem Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

7.07.2022r. znak CUW.4051.6.2022.UbK w sprawie nie przyznania przez Urząd 

Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego pomocy finansowej na realizację 

zadania pn. „Zakup, dostawa i montaż kontenera sanitarno-szatniowego zlokalizowanego 

przy boisku sportowym przy Zespole Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie”. 

10. Zapoznanie się z pismem Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

8.07.2022r. w sprawie zawarcia aneksu do umowy na realizacje zadania pn. „Opracowanie 

dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku Młodzieżowego Ośrodka 

socjoterapii w Smolnicy”.  

11. Udzielenie pełnomocnictwa dla Pana Daniela Kuźmińskiego reprezentującego „AKINT Sp. 

z o.o.”, realizującego zamówienie obejmujące opracowanie dokumentacji technicznej 

dotyczącej zadania pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu”. 

12. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu. 

13. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu. 

14. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

15. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

17. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

18. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa  

i S. Girenasa w Myśliborzu. 

19. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa  

w Myśliborzu. 

20. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

21. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

22. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

23. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 
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24. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

25. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

26. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

27. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

28. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

29. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

30. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

31. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

32. Zapoznanie się z rachunkiem zysków i strat ora bilansem i stanem zobowiązań  

i należności sporządzonym na dzień 31.05.2022r. Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

33. Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 

5.07.2022r. dot. aktualnej sytuacji finansowej Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

34. Zapoznanie się z rachunkiem zysków i strat ora bilansem i stanem  

należności i zobowiązań sporządzonym na dzień 31.05.2022r. Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

35. Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu czerwcu 2022 roku z podziałem na komórki organizacyjne. 

36. Sprawy różne. 

37. Zakończenie posiedzenia. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Za przyjęciem  porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 3 

Rozpatrzenie wniosków Naczelników wydziałów oraz Dyrektorów jednostek 

organizacyjnych Starostwa Powiatowego o dokonanie zmian w planie wydatków na 2022 

rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła następujące wnioski: 

 

1. wniosek Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 8.07.2022r. o dokonanie przeniesienia  

w rozdziale 60014 – Drogi publiczne powiatowe z § 4300 - Zakup usług pozostałych środków 

finansowych w kwocie 50.000,00 zł na § 4210 – Zakup materiałów i wyposażenia na zakup 

najpotrzebniejszych materiałów związanych z bieżącym utrzymaniem dróg powiatowych. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

2. wniosek Dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych w Barlinku z dnia 

4.07.2022r. o dokonanie zmian w planie finansowym na 2022 rok polegających na przesunięciu 

środków finansowych w ramach posiadanego budżetu, w kwocie 60.221,37 zł. Zwiększenie  

o kwotę 25.000,00 zł w rozdziale 80115 "Technika" w paragrafie 4270 "Zakup usług 

remontowych" w celu zapewnienia środków na zakup usług związanych z drobnymi pracami 

konserwacyjno-naprawczymi, takimi jak: wyrównanie posadzki w budynku szkoły, wymiana 

elementów p.poż, montaż drzwi. Zwiększenie o kwotę 35.221,37 zł w paragrafie 4790 

"Wynagrodzenia osobowe nauczycieli" w związku z brakiem środków na wynagrodzenia dla 

nauczycieli.      

(Wniosek stanowi załącznik Nr 3 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące przedmiotowego wniosku. Poinformowała o planowanych 

do realizacji pracach konserwacyjno-naprawczych.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

3. wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu z dnia 5.07.2022r.  

o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na  zwiększeniu planu 

wydatków budżetowych o kwotę 6.062,94 zł, w rozdziale 85202 „Domy pomocy społecznej”, 

w paragrafie 4430 "Różne opłaty i składki". Towarzystwo Ubezpieczeniowe COMPENSA 

przekazało w dniu 17.06.2022 środki  w kwocie 6.062,94 zł z tytułu odszkodowań wypłaconych 

za szkody powstałe  w budynku DPS (zalanie I i II piętra budynku).  Środki zostały przekazane 

na rachunek bankowy CUW w dniu 17.06.2022 r. i odprowadzone w dniu 20.06.2022 r. na 

rachunek bankowy Starostwa tytułem odprowadzenia dochodu. Dyrektor Domu Pomocy 

Społecznej w Myśliborzu  wnioskuje o zwiększenie planu wydatków DPS w celu zapewnienia 

środków na opłaty z tytułu gospodarowania odpadami komunalnymi. W 2022 roku nastąpił 

znaczny wzrost ceny opłat związanych z gospodarowaniem odpadami komunalnymi w związku 

z czym zaplanowana kwota w paragrafie 4430 jest niewystarczająca. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 4 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 
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4. wniosek Dyrektora Domu Pomocy Społecznej w Myśliborzu z dnia 5.07.2022r.  

o dokonanie zmian w planie finansowym jednostki polegających na  zwiększeniu planu 

dochodów w kwocie 7.777,96 zł w rozdziale 70005 "Gospodarka gruntami  

i nieruchomościami" i w rozdziale 85202 "Domy pomocy społecznej"  oraz 

zwiększenie  wydatków budżetowych w kwocie 7.777,96 zł, w rozdziale 85202 „Domy 

pomocy społecznej”, w paragrafie 4210 "Zakup materiałów i wyposażenia" i w paragrafie 4430 

"Różne opłaty i składki". Środki w kwocie 5.782,96 zł. zostały otrzymane dnia 17.06.2022 roku 

jako odszkodowanie za zniszczenie w czasie pożaru bielizny oddanej do pralni i w kwocie  

1 995,00 zł - 29.04.2022r. za sprzedaż złomu. Otrzymane środki zostały odprowadzone na 

rachunek bankowy Starostwa jako dochód. Zwiększone środki w paragrafie 4210 zostaną 

przeznaczone na zakup bielizny i ręczników na potrzeby mieszkańców DPS, a w paragrafie 

4430 "Różne opłaty i składki" na pokrycie kosztów gospodarowania odpadami. 

(Wniosek stanowi załącznik Nr 5 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad.4 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu i planu 

finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 6 do protokołu) 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

Zaproponowała, aby w projekcie uchwały zostały ujęte dwa wnioski rozpatrzone przez Zarząd 

Powiatu tj. Naczelnika Wydziału Dróg z dnia 8.07.2022r. oraz Dyrektora Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku z dnia 4.07.2022r. 

(Zmieniony projekt uchwały stanowi załącznik Nr 7 do protokołu) 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął decyzję o uwzględnieniu w projekcie uchwały dodatkowych wniosków 

o dokonanie zmian w planach dochodów i wydatków rozpatrzonych przez Zarząd Powiatu  

i podjął uchwałę Nr 270/935/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie zmiany budżetu  

i planu finansowego budżetu, zmiany w budżecie i w planie finansowym budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok oraz zmiany planu finansowego i w planie finansowym zadań 

zleconych z zakresu administracji rządowej na 2022 rok. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 
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Ad. 5 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia zgody na 

nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przekazał, że projekt uchwały dotyczy wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali 

konferencyjnej w dniu 31 stycznia 2023 roku znajdującej się w budynku Powiatu 

Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu dla Zachodniopomorskiego Ośrodka 

Doradztwa Rolniczego w Barzkowicach w celu przeprowadzenia szkolenia pn. „Ochrona 

różnorodności biologicznej w warunkach polowych”. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/936/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia zgody na nieodpłatne użyczenie sali konferencyjnej znajdującej się w budynku 

Powiatu Myśliborskiego przy ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 6 

Wyrażenie zgody na wykonanie postanowień decyzji Zachodniopomorskiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie oraz decyzji 

zmieniających w terminie określonym w piśmie do Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu znak: ZS.081.10.2022 z dnia 28.06.2022r. przez 

Dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 9 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że dla Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich 

w Myśliborzu w dniu 12.12.2017r. została wydana decyzja Zachodniopomorskiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie wskazująca na 

konieczność usunięcia nieprawidłowości. Przedmiotowa decyzja wielokrotnie była zmieniana  

w zakresie przesunięcia terminu wykonania poszczególnych postanowień decyzji. 

Zespół Szkół dokonuje wszelkich starań w celu usunięcia wskazanych  

nieprawidłowości, jednakże ze względu na brak środków finansowych na wykonanie 

wszystkich nieprawidłowości wskazanych w powyższej decyzji Dyrektor zwróciła się z prośbą 

o przesunięcie terminu wykonania postanowień decyzji odpowiednio: 

 pkt 2c - doprowadzenie do prawidłowego stanu sanitarnego-technicznego  

powierzchni parkietu na podłodze w salach lekcyjnych numer: 14 z zapleczem, 15, 16, 17, 18, 

19, 20 oraz w ciągu komunikacyjnym na II piętrze tak, aby była równa, nieśliska, bez ubytków 

oraz łatwa do utrzymania w czystości - do dnia 31.12.2023 r., 

 pkt 3e - doprowadzenie do prawidłowego stanu sanitarno-technicznego ścian  

i sufitów w salach numer: 14 z zapleczem, 15, 16, 17, 18, 19, 20 na II piętrze tak,  

aby były czyste bez ubytków farby i tynku, zawilgoceń łatwe do utrzymania  

w czystości – do dnia 31.12.2022 r.  
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Ponadto poinformowała o złożonym wniosku w ramach PFRON na remont korytarzy  

w budynku szkoły. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na wykonanie postanowień decyzji Zachodniopomorskiego 

Państwowego Wojewódzkiego Inspektora Sanitarnego w Szczecinie oraz decyzji 

zmieniających w terminie określonym w piśmie do Powiatowej Stacji Sanitarno-

Epidemiologicznej w Myśliborzu znak: ZS.081.10.2022 z dnia 28.06.2022r. przez Dyrektora 

Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 7 

Rozpatrzenie propozycji brokera ubezpieczeniowego Pomerania Brokers Sp. z o.o.  

z siedzibą w Szczecinie o zwiększenie wartości odtworzeniowej budynków znajdujących 

się w bezpośrednim zarządzie lub administrowanych przez jednostki organizacyjne 

Powiatu Myśliborskiego według nowej stawki za m2. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 10 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę. Wyjaśniła, że w związku z faktem, iż dnia 31.08.2022r. 

upływa termin obowiązywania polis majątkowych wystawionych na drugi okres rozliczeniowy 

na podstawie Umowy Ubezpieczenia Generalnego w zakresie ubezpieczenia 

odpowiedzialności cywilnej i ubezpieczenia mienia zawartej dnia 14 lipca 2020r. pomiędzy 

Powiatem Myśliborskim, a Compensa Towarzystwo Ubezpieczeń SA, broker ubezpieczeniowy 

Pomerania Brokers zwrócił się z pismem do Starosty Myśliborskiego z propozycją zwiększenia 

wartości odtworzeniowej budynków należących do Powiatu Myśliborskiego według nowej 

stawki za m2. 

W związku z szalejącą inflacją i wzrostem cen materiałów oraz usług budowlanych, wartości 

przyjmowane w poprzednich latach, na przyszły okres ubezpieczenia mogą okazać się 

nieaktualne, co skutkować może niedoubezpieczeniem, rozumianym jako sytuacja, w której 

suma ubezpieczenia jest niższa od faktycznej wartości przedmiotu ubezpieczenia 

(nieruchomości). Konsekwencją niedoubezpieczenia jest ryzyko, że w razie wystąpienia 

szkody odszkodowanie wypłacone od sumy ubezpieczenia nie pokryje całości strat. W związku 

z tym zaproponowano zwiększenie wartości odtworzeniowej budynków znajdujących się  

w bezpośrednim zarządzie lub administrowanych przez jednostki organizacyjne Powiatu 

Myśliborskiego według nowej stawki za m2. Dotychczasowa stawka to kwota 2.000,00 zł/1m2. 

Proponowana stawka na kolejny okres ubezpieczenia, tj. na okres od 01.09.2022r. do 

31.08.2023r.,to kwota 3.000,00 zł/1m2. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poprosiła o dane finansowe związane z opłacanymi składkami ubezpieczeniowymi. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała, że suma ubezpieczenia budynków łącznie dla wszystkich jednostek Powiatu 

Myśliborskiego w wartości odtworzeniowej przy stawce 2.000,00 zł/1m2 wynosi 89 312 100,00 
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zł (składka 19 648,66 zł za okres jednego roku), natomiast przy stawce  3.000,00 zł/1m2 suma 

ta wynosi 136 934 550,00 zł (składka 30 125,60 zł za okres jednego roku). 

Przy zastosowaniu stawki 3 000,00 zł/1m2 składka w zakresie ubezpieczenia budynków 

wzrosłaby o kwotę 10 476,94 zł. 

Kwota zapłaconych składek z tytułu ubezpieczenia budynków wg wartości odtworzeniowej  

w okresie od 01.09.2020r. do 30.06.2022r. wyniosła 36 022,58 zł. 

Suma wypłaconych odszkodowań za ww. okres ubezpieczenia wyniosła 180 658,61zł.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę na wysokość opłacanych składek. Przekazał, że każda szkoda w jednostkach 

powinna być zgłaszana do ubezpieczyciela. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Odpowiedziała, że każde zdarzenie jest zgłaszane. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zaproponowała wyrażenie zgody na zwiększenie wartości odtworzeniowej budynków. 

Zwróciła uwagę na wysokość składek w poszczególnych jednostkach organizacyjnych. 

Zwróciła uwagę na szkody jakie mogą się wydarzyć po sezonie zimowym. Podała przykład 

otrzymania odszkodowania za awarię kotła grzewczego w Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu. Zwróciła uwagę na obiekt w Renicach, który będzie stał pusty, gdzie mogą się 

zdarzyć różne sytuacje. Będzie wówczas można wnioskować o odszkodowania. Nie jesteśmy 

w stanie przewidzieć co się wydarzy, jednak placówki będą zabezpieczone. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że również jest za zwiększeniem wartości odtworzeniowej budynków. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Również opowiedziała się za przedmiotową sprawą. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Również zwróciła uwagę na konieczność zgłaszania wszelkich szkód powstałych  

w jednostkach do ubezpieczenia. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Poinformowała o szkodach zgłaszanych dla budynku Starostwa Powiatowego przy  

ul. Północnej 15 w Myśliborzu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę na zwiększenie wartości odtworzeniowej budynków 

znajdujących się w bezpośrednim zarządzie lub administrowanych przez jednostki 

organizacyjne Powiatu Myśliborskiego według nowej stawki za m2. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

 



9 
 

Ad. 8 

Informacja na temat ogłoszenia naboru wniosków o dofinansowanie z Rządowego 

Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych – edycja piata „Rozwój stref 

przemysłowych”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 11 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową sprawę zgodnie z kartą sprawy. Poinformowała o ogłoszonym 

naborze wniosków. Wniosek może być złożony na inwestycję, której celem jest przeciwdziałanie 

negatywnym skutkom COVID- 19 poprzez stworzenie lub poprawę warunków obsługi i rozwoju: 

a) istniejących spójnych funkcjonalnie terenów inwestycyjnych o powierzchni co najmniej 

80 ha, oznaczonych w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego jako teren 

produkcji, z których przynajmniej 50% powierzchni terenu było w dniu ogłoszenia naboru 

zagospodarowane infrastrukturą przemysłową 

albo 

b) planowanych spójnych funkcjonalnie terenów inwestycyjnych o powierzchni co 

najmniej 60 ha, które przynajmniej w 50 % stanowią własność: 

 Skarbu państwa, 

 jednostek samorządu terytorialnego, 

 spółek zarządzających specjalnymi strefami ekonomicznymi, 

 oraz spółek których dominującym właścicielem są podmioty wymienione powyżej, 

dających możliwość ulokowania i uruchomienia produkcji przemysłowej i mogących być 

przeznaczone na takie cele wg studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego, 

albo 

c) międzynarodowych terminali intermodalnych o strategicznym znaczeniu 

gospodarczym, funkcjonujących w ramach sieci kompleksowej i bazowej TEN-T obejmującej 

linie kolejowe, porty i terminale kolejowo- drogowe. 

Zauważyła, że jako Powiat samodzielnie nie jesteśmy w stanie wystartować w ogłoszonym 

konkursie. Przeanalizowano zatem możliwość złożenia wspólnego z Gminą Myślibórz i Gminą 

Nowogródek Pomorski wniosku o dofinansowanie, którego zakres obejmowałby  m.in. odcinek 

drogi powiatowej nr 2112Z od m. Renice do m. Giżyn Osada.  

Przeprowadzono rozmowy w zakresie przedmiotowego zadania z Wójtem Gminy Nowogródek 

Pomorski, który nie zdecydował się na wspólne złożenie wniosku o dofinansowanie. Brak 

opracowanej dokumentacji projektowej, jakiejkolwiek koncepcji czy programu funkcjonalno- 

użytkowego oraz krótki termin na przygotowanie wniosku uniemożliwia prawidłowe jego 

wypełnienie. Ponadto inwestycja wymagałaby przebudowy wiaduktu zlokalizowanego nad S3, 

którego właścicielem jest Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i autostrad (wiąże się to z długą 

procedurą związaną z uzyskaniem niezbędnych uzgodnień i wysokimi kosztami inwestycji). 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na informację, że jako Powiat nie wpisujemy się w kryteria naboru wniosków, 

ale poszukiwaliśmy rozwiązania jak można wykorzystać wniosek wychodząc naprzeciw 

strategiom i planom gmin w Powiecie Myśliborskim. Zwróciła uwagę na prowadzone rozmowy 
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z Gminą Myślibórz i Nowogródek Pom. i brak możliwości podjęcia się temu wyzwaniu przez 

Gminę Nowogródek Pom. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotową informacją. 

 

Ad. 9 

Zapoznanie się z pismem Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

7.07.2022r. znak CUW.4051.6.2022.UbK w sprawie nie przyznania przez Urząd 

Marszałkowski Województwa Zachodniopomorskiego pomocy finansowej na realizację 

zadania pn. „Zakup, dostawa i montaż kontenera sanitarno-szatniowego zlokalizowanego 

przy boisku sportowym przy Zespole Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie”. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 12 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo. Poinformował o nie przyznaniu pomocy finansowej dla 

zadania pn. „Zakup, dostawa i montaż kontenera sanitarno-szatniowego zlokalizowanego przy 

boisku sportowym przy Zespole Szkół Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie”. Zauważył, 

że wartość zadania stanowiła kwotę 85 000,00 zł. w tym wartość wnioskowanego 

dofinansowania to 30 000,00 zł, wkład własny powiatu to 55 000,00 zł. Przedstawił zestawienie 

jednostek którym udzielono pomoc finansową.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że jest zaskoczona tą informacją, gdyż obiekt jest bardzo potrzebny w tej szkole. 

Wcześniej otrzymywaliśmy dofinansowania na realizację zadań w zakresie poprawy 

infrastruktury sportowej. Zwróciła uwagę, że złożono wniosek na „Zakup, dostawę i montaż 

kontenera sanitarno-szatniowego zlokalizowanego przy boisku sportowym przy Zespole Szkół 

Nr 1 im. Juliusza Słowackiego w Dębnie”, pokazano cały montaż finansowy zadania przy 

wkładzie własnym w wysokości 55 000,00 zł. Przekazała, że była przekonana, że środki 

zostaną przyznane dla Powiatu Myśliborskiego. Przekazała, że budynek należy koniecznie 

postawić, należy pochylić się na tym, czy nie dokonać zmiany technologii jego wykonania. 

Zapytała, czy Marszałek Województwa został zaproszony na posiedzenie Zarządu Powiatu? 

Będzie wówczas możliwość poruszenia tego tematu podczas prowadzonych rozmów.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że zapisał się na liście oczekujących na spotkanie z Marszałkiem Województwa 

Zachodniopomorskiego. Zauważył, że minęło już półtora miesiąca i Marszałek nie może naleźć 

czasu. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Poprosiła o wystąpienie z pisemnym zaproszeniem do Pana Marszałka na posiedzenie Zarządu 

Powiatu. Zauważyła, że wniosek ten został przegłosowany przez Zarząd. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 
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Ad. 10 

Zapoznanie się z pismem Naczelnika Działu Inwestycji, Zamówień Publicznych  

i Zarządzania Majątkiem Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego z dnia 

8.07.2022r. w sprawie zawarcia aneksu do umowy na realizacje zadania pn. 

„Opracowanie dokumentacji projektowej na przebudowę i remont budynku 

Młodzieżowego Ośrodka socjoterapii w Smolnicy”.  

(Pismo stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła przedmiotową informację. Poinformowała o zwiększeniu zakresu prac 

projektowych o projekt budynku gospodarczego po byłym ośrodku szkoleń kierowców, 

rozbiórki terenów utwardzonych i wykonanie ich w miejscu siłowni zewnętrznej, wykonania 

remontu drogi pożarowej, wykonania ścieżek i terenów utwardzonych do projektowanych 

budynków, zaprojektowanie elementu małej architektury w postaci fontanny. W związku  

z tym, ze w budżecie placówki znajdują się środki na wykonanie ww. prac projektowych 

zawarto aneks do umowy z firmą LS PROJEKT Pracownia Architektoniczna Sp.  z o.o. Sp. k. 

Przedstawiła wyjaśnienia dotyczące rozszerzenia zakresu prac projektowych.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem i wyraził zgodę na zawarcie aneksu 

do umowy na opracowanie dokumentacji projektowej. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 11 

Udzielenie pełnomocnictwa dla Pana Daniela Kuźmińskiego reprezentującego „AKINT 

Sp. z o.o.”, realizującego zamówienie obejmujące opracowanie dokumentacji technicznej 

dotyczącej zadania pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych  

w Myśliborzu”. 

(Karta sprawy stanowi załącznik Nr 14 do protokołu) 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 

Przedstawiła projekt uchwały. Poinformowała, że w miesiącu czerwcu 2022r. Powiat 

Myśliborski, ul. Północna 15, 74-300 Myślibórz podpisał umowę Nr IZM/132/122/2022 

dotyczącą realizacji zamówienia obejmującego opracowanie dokumentacji technicznej 

dotyczącej zadania pn.: „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych w Myśliborzu”. 

W celu uzyskania pozwolenia na budowę, a także decyzji, warunków technicznych, uzgodnień, 

etc. oraz złożenia oświadczenia o posiadanym prawie do dysponowania nieruchomością na cele 

budowlane, Wykonawca tj. Pan Daniel Kuźmiński reprezentujący „AKINT Sp. z o.o.” musi 

posiadać stosowne pełnomocnictwo udzielone przez Powiat Myśliborski.  

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu udzielił pełnomocnictwa dla Pana Daniela Kuźmińskiego reprezentującego 

„AKINT Sp. z o.o.”, realizującego zamówienie obejmujące opracowanie dokumentacji 

technicznej dotyczącej zadania pn. „Przebudowa budynku Domu Wczasów Dziecięcych  
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w Myśliborzu” podejmując uchwałę Nr 270/937/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

udzielenia pełnomocnictwa. 

Za głosowało 4 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecny – Mariusz Kuziel 

 

Ad. 12 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 15 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały dotyczący zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/938/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 13 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że dotyczy on powierzenia  Pani 

Wiolecie Warachowskiej, wyłonionej w drodze konkursu, stanowisko dyrektora Poradni 

Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu na okres 5 lat szkolnych, tj. od dnia 1 września 

2022 roku do dnia 31 sierpnia 2027 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/939/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 14 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 17 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że dotyczy on upoważnienia 

Pani Wiolety Warachowskiej – dyrektora w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej   

w Myśliborzu, do składania oświadczeń woli, związanych z prowadzeniem bieżącej 

działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/940/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 15 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 18 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały dotyczący zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/941/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich  

w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 16 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 19 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że dotyczy on powierzenia  Pani 

Beacie Fryder, wyłonionej w drodze konkursu, stanowisko dyrektora Zespołu Szkół im. 

Noblistów Polskich w Myśliborzu na okres 5 lat szkolnych, tj. od dnia 1 września 2022 roku 

do dnia 31 sierpnia 2027 roku. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/942/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 17 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 20 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że dotyczy on upoważnienia 

Pani Beaty Fryder – dyrektora w Zespole Szkół im. Noblistów Polskich w Myśliborzu, do 

składania oświadczeń woli, związanych z prowadzeniem bieżącej działalności Powiatu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 



14 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/943/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 18 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie zatwierdzenia konkursu na 

stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa  

i S. Girenasa w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 21 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały dotyczący zatwierdzenia konkursu na stanowisko 

na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa  

i S. Girenasa w Myśliborzu. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/944/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

zatwierdzenia konkursu na stanowisko dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. 

S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 19 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie powierzenia stanowiska 

dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa  

w Myśliborzu. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 22 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że dotyczy on powierzenia  Panu 

Rafałowi Skowronowi, wyłonionemu w drodze konkursu, stanowisko dyrektora Zespołu Szkół 

i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa i S. Girenasa w Myśliborzu na okres 5 lat szkolnych, 

tj. od dnia 1 września 2022 roku do dnia 31 sierpnia 2027 roku. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/945/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

powierzenia stanowiska dyrektora Zespołu Szkół i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa  

i S. Girenasa w Myśliborzu. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 20 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie udzielenia upoważnienia. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 23 do protokołu) 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przedstawiła przedmiotowy projekt uchwały. Poinformowała, że dotyczy on upoważnienia 

Pana Rafała Skowrona – dyrektora w Zespole Szkół  i Placówek Oświatowych im. S. Dariusa 

i S. Girenasa w Myśliborzu, do składania oświadczeń woli, związanych z prowadzeniem 

bieżącej działalności Powiatu 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/946/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

udzielenia upoważnienia. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 21 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 24 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1906Z ul. Generała Władysława Sikorskiego  

w Stargardzie w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/947/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 22 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 25 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1832Z ul. Generała Władysława Andersa  

w Stargardzie w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/948/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 23 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 26 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1701Z w miejscowości Kobylanka na odcinku od 

skrzyżowania z drogą powiatową 1704Z (ul. Szczecińska) do Reptowa (od nowo 

wybudowanego przez PKP odcinka) w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/949/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 24 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1724Z na odcinku stanowiącym działki nr 373  

i 132/2 w miejscowości Kania w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/950/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 25 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 28 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1729Z w miejscowości Dalewo na odcinku od 

skrzyżowania z drogą krajową nr 20 do wiaduktu kolejowego (działka nr 285/1 obręb Dalewo, 

gmina Marianowo) w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/951/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 26 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 29 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1717Z na odcinku od skrzyżowania z drogą 

wojewódzką numer 106 do miejscowości Łęczyca (działka nr 106/1, 100/1, 65/1 obręb 

Łęczyca, gmina Stara Dąbrowa) w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/952/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 27 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 30 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1777Z na odcinku Kolin – Krępcewo (skrzyżowanie 

z drogą nr 1716Z do skrzyżowania z drogą 1711Z), (działka nr 45/3 obręb Kolin, 275, 274, 

200/1 obręb Krępcewo, gmina Dolice) w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/953/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 28 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 31 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1756Z na odcinku od granicy gminy Ińsko do 

skrzyżowania z drogą powiatową nr 1754Z, przebiegającą przez miejscowość Ścienne (działka 

nr 281, część 274, 273 obręb Ścienne, gmina Ińsko) w celu zaliczenia do kategorii drogi 

gminnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/954/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 29 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 32 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1746Z Lutkowo – Kozy (działka nr 381/1, 377, 
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379/1 (część), 486 obręb Lutkowo, gmina Dobrzany) w celu zaliczenia do kategorii drogi 

gminnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/955/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 30 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 33 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1771Z na odcinku od skrzyżowania z drogą 

powiatową nr 1734Z do miejscowości Lutkowo i drogi 1746Z (działka nr 477 obręb Szadzko, 

307/6, 308/9, 493/2 obręb Kozy, 102 obręb Kępno, 53, 47 obręb Mosina, 380 obręb Lutkowo, 

gmina Dobrzany) w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/956/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 31 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w Myśliborzu w sprawie wyrażenia opinii  

o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 34 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowy projekt uchwały dotyczy on pozytywnego zaopiniowania 

pozbawienia kategorii drogi powiatowej nr 1736Z od skrzyżowania z drogą powiatową 1740Z 

do miejscowości Odargowo (działka nr 116, 3 obręb Odargowo, 77/1, 112 obręb Szadzko, 

gmina Dobrzany) w celu zaliczenia do kategorii drogi gminnej. 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 270/957/2022 z dnia 11 lipca 2022 roku w sprawie 

wyrażenia opinii o pozbawieniu kategorii drogi powiatowej. 

Za głosowało 5 Członków Zarządu, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Ad. 32 

Zapoznanie się z rachunkiem zysków i strat ora bilansem i stanem zobowiązań  

i należności sporządzonym na dzień 31.05.2022r. Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 35 do protokołu) 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotową informację. Poinformował o wysokości straty w kwocie  

3 423 469,99 zł. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na wysokość straty, która obejmuje jedynie pięć miesięcy br., za okres 12 

miesięcy będzie znacznie wyższa w granicach 8 mln zł. 

Przekazała, że oczekuje refleksji ze strony Gminy Barlinek i Burmistrza Barlinka oraz Presa 

Spółki, aby podjąć szybkie działania naprawcze, które poprawią sytuację szpitala. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawionymi informacjami. 

 

Ad. 33 

Zapoznanie się z pismem Prezesa Zarządu Spółki szpital Barlinek Sp. z o.o. z dnia 

5.07.2022r. dot. aktualnej sytuacji finansowej Szpitala Barlinek Sp. z o.o. 

(Pismo stanowi załącznik Nr 36 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił przedmiotowe pismo, w którym Prezes Spółki przedstawia sytuację finansową 

szpitala. Jednocześnie zwraca się o wsparcie finansowe, które pozwoli na dalsze 

kontynuowanie działalności szpitala.  

Zwrócił uwagę na brak działań ze strony Barlinka dotyczących zmiany sytuacji spółki. 

Poruszył kwestię wykonanej wyceny udziałów i braku dyskusji na odbytym Zgromadzeniu 

Wspólników Spółki. Zwrócił uwagę, że rozmowy w tej sprawie należy przeprowadzić.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do treści przekazanego pisma. Przekazała, że nie ma informacji jaka 

korespondencja odbywa się pomiędzy Prezesem a większościowym udziałowcem Gminą 

Barlinek. Zapytała, czy podobnej treści pismo zostało przekazane przez Prezesa do Gminy 

Barlinek? 

Przekazała, że według niej w przypadku przekazania dopłaty dla spółki proporcjonalnie do 

udziałów, wówczas Powiat Myśliborski wywiąże się ze swojego obowiązku. 

Odniosła się do odbytego Zgromadzenia Wspólników Spółki, gdzie zarzucono Powiatowi brak 

przekazania środków na nocną i świąteczną opiekę medyczną, natomiast informacja  

o kontynuacji jej w II półroczu została przekazana dopiero w przesłanym piśmie.  

Przekazała, że można wystąpić do Prezesa Spółki o informacje jakie działania naprawcze 

zostały podjęte i jak jest realizowany program restrukturyzacji spółki opracowany przez 

Prezesa. Zwróciła uwagę na konieczność przeprowadzenia rozmów z Gminą Barlinek. 

Odniosła się do treści pisma, gdzie Prezes Spółki wskazuje, iż „pogarszająca się sytuacja 

finansowa szpitala i dalsza utrata płynności finansowej, może grozić zaprzestaniem jego 

działalności”.  

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że jednym z tłumaczeń zaistniałej sytuacji wskazanych w piśmie jest drastyczny 

wzrost oczekiwań finansowych personelu medycznego. Zwrócił uwagę, że takie oczekiwania 

są wszędzie, chyba, że personel medyczny nie ma umiaru w swoich żądaniach.  
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Odniosła się do treści pisma, gdzie Prezes Spółki zwraca się o wsparcie finansowe, które 

pozwoli na dalsze kontynuowanie działalności szpitala. Przekazała, że zapis ten jest nie 

dokładny, nie wiadomo o jakie środki finansowe chodzi i o jaką działalność.  

Zaproponowała, aby zwrócić się z zapytaniem do Prezesa Spółki, czy poinformował on 

większościowego wspólnika o tej sytuacji, czy większościowy udziałowiec podjął działania  

w celu niedoprowadzenia do sytuacji żeby szpital został zamknięty. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Poinformował o zaplanowanym spotkaniu z Wojewodą Zachodniopomorskim. Wówczas okaże 

się, czy będzie ono miało wpływ na podejście Szpitala Barlinek i większościowego udziałowca 

spółki. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę na przedstawione rachunki zysków i strat szpitala w Barlinku i Szpitala  

w Dębnie. Porównując ten sam okres pięciu miesięcy strata Szpitala Barlinek wynosi 

3 423 469,99 zł, natomiast Szpitala w Dębnie  1 171 256,10 zł. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Zauważył, że w Barlinku po zamknięciu oddziału wewnętrznego strata będzie się powiększać 

coraz bardziej. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że nie wiadomo jakie są szanse na ponowne uruchomienie oddziału i kiedy to może 

nastąpić. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym pismem. 

 

Ad. 34 

Zapoznanie się z rachunkiem zysków i strat ora bilansem i stanem  

należności i zobowiązań sporządzonym na dzień 31.05.2022r. Szpitala w Dębnie im. Św. 

Matki Teresy z Kalkuty Sp. z o.o. 

(Informacja stanowi załącznik Nr 37 do protokołu) 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotowe dane. Wskazał, na wcześniej wspomnianą stratę w kwocie 

1 171 256,10 zł. Zauważył, że strata miesięczna spółki to ok. 300 000,00 zł, natomiast  

w Szpitalu w Barlinku wynosiła ponad 700 000,00 zł Zatem jest ona prawie trzykrotnie 

mniejsza.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedstawionymi informacjami. 

 

Ad. 35 

Zapoznanie się ze sprawozdaniem z działalności Szpitala w Dębnie im. Św. Matki Teresy 

z Kalkuty Sp. z o.o. w miesiącu czerwcu 2022 roku z podziałem na komórki organizacyjne. 

(Sprawozdanie stanowi załącznik Nr 38 do protokołu) 
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Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przedstawił  przedmiotowe sprawozdanie.  

 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Zarząd Powiatu zapoznał się z przedmiotowym sprawozdaniem. 

 

Ad. 36 

Sprawy różne: 
 

1. Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Poruszył temat przygotowania Szpitala w Dębnie na uruchomienie oddziału covidowego. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że Szpital w Dębnie jest przygotowany. Zwrócił uwagę na działania związane  

z wydzieleniem pomieszczeń szpitala dla pacjentów zarażonych COVID-19. Przekazał, że nie 

wie czy Szpital Barlinek będzie próbował podjąć działania w tym kierunku. 

 

2. Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Odniosła się do koncepcji dotyczącej połączenia obu szpitali, nie był to zły pomysł, jednak  

w takie sytuacji ma duże obawy, że nie uratujemy Barlinka, i pogorszy się sytuacja również 

Szpitala w Dębnie. Porażająca jest obojętność większościowego udziałowca Szpitala  

w Barlinku i brak reakcji na sytuację w szpitalu Barlinek. Przekazała, że dla niej jest to 

jednoznaczne z akceptacją takich działań. Zwróciła uwagę na informacje w sprawie braku chęci 

podjęcia rozmów. Należy zadać pytanie, czy Gmina Barlinek chce mieć szpital w Barlinku? 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że chcą go mieć, ale nie ma na to pomysłu. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Przekazała, że gdyby tak było to podejmowane by były działania, a ich nie ma. Zauważyła, że 

cały czas analizujemy co zrobić, ale Powiat Myśliborski nie jest większościowym udziałowcem 

spółki. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że w sporządzonej wycenie wskazano, że jako mniejszościowy działowiec nie mamy 

nic do powiedzenia, możemy się jedynie przyglądać lub próbować działać w kierunku 

zmuszenia większościowego udziałowca do działań i prowadzenia rozmów, bądź podejmować 

próbę zbycia udziałów w spółce. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zauważyła, że jedynie Powiat Myśliborski podejmuje działania i dokonuje analiz posiadając 

jedynie 20% udziałów w spółce. Zwróciła uwagę, że Szpital w Dębnie w najgorszym okresie 

zarządzania nie miał takich strat. Przekazała, że szpital otrzymywał dodatkowe środki związane 

z COVID-19, Wojewoda Zachodniopomorski przekazywał środki na zakup sprzętu. 

 

Przewodniczący Zarządu – Andrzej Potyra 

Przekazał, że środki w dalszym ciągu są przekazywane dla spółki. Przekazał, że obawia się 

przyspieszenia pogłębienia strat w szpitalu w Barlinku. 
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Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że przesłane pismo jest pewnego rodzaju prowokacją. Odniosła się do odbytego 

Zgromadzenia Wspólników Spółki, na którym poinformowano o przekazaniu pisma do 

Starostwa Powiatowego. Gdyby była to poważna sprawa Prezes Spółki wiedząc, że wspólnicy 

będą na zgromadzeniu miał by przy sobie jego kopię, aby można się było z nią zapoznać  

w odpowiednim miejscu i czasie czyli Walnym Zgromadzeniu Wspólników Spółki. 

Zaproponowała, aby została udzielona odpowiedź na przedmiotowe pismo. Ponadto może 

zostać one przekazane dla większościowego udziałowca spółki, aby zajął stanowisko w tej 

sprawie. 

 

Członek Zarządu – Wioletta Drzewińska 

Zwróciła uwagę na brak zainteresowania i podejmowania działań w tej sprawie. 

 

Członek Zarządu – Mariusz Norsesowicz 

Wskazał na udzielenie odpowiedzi na przekazane pismo i zwrócenie się do Prezesa Zarządu 

szpitala przekazując pismo również do wiadomości Burmistrza Barlinka. Przekazał, że należy 

zwrócić się z zapytaniem o realizowany program naprawczy spółki. Odniósł się do kwestii 

związanej z połączeniem obu spółek i próbą ratowania szpitalnictwa w Powiecie Myśliborskim. 

Brak reformy w obu spółkach wpłynie na niekorzyść całości szpitalnictwa w Powiecie 

Myśliborskim. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że w przesłanej odpowiedzi na pismo należy wskazać, że Powiat Myśliborski jest 

gotowy wesprzeć spółkę Szpital Barlinek proporcjonalnie do posiadanych udziałów. Będzie to 

stanowić sygnał dla Gminy Barlinek, która jako większościowy udziałowiec odpowiada za 

sytuację spółki. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 37 

Zakończenie posiedzenia. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 14:05 Zarząd zakończył posiedzenie. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny Specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 
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3. Mariusz Norsesowicz -  Członek Zarządu   .............................. 

4.  Mariusz Kuziel   -  Członek Zarządu   ..............................  

5.  Wioletta Drzewińska   -  Członek Zarządu   ………………….. 

 

Podpis Sekretarza Powiatu: 

……………………………. 


